 

主办单位：巴基斯坦投资委员会 中国国际投资促进会
联合主办单位：中国纺织工业联合会
会议时间：2021年4月27日下午 14:00 - 16:20
会议语言：中英同传
会议软件：Zoom

议程方案（草案）

暖场
BOI B2B系列活动宣传片 

开幕式
14:00 – 14:05 巴基斯坦投资委员会助理秘书长Mr. Khashih ur Rehman开场介绍
14:05 – 14:10 中国商务部亚洲司领导开场致辞
14:10 – 14:15 中国国际投资促进会领导开场致词
14:15 – 14:25 巴基斯坦投资委员会秘书长演讲致辞
14:25 – 14:30 中国纺织工业联合会领导演讲致辞
14:30 – 14:35 中国-巴基斯坦企业家委员会中方主席单位、中国工商银行领导
开场致辞

第一环节: 巴基斯坦纺织行业发展和投资情况
14:35 – 14:40 主持人介绍：巴基斯坦投资委员会产业合作B2B系列活动情况
巴基斯坦投资委员会（中巴经济走廊- 产业合作）项目主任
14:40 – 14:45 巴基斯坦纺织行业及政策概述
Director General (Textile Wing), Textile Industry Division
14:45 – 14:55 中国视角下巴基斯坦纺织行业发展情况SWOT分析解读
Dr. Du Zhen Li, 纺织行业诊断报告编著人(BOI邀请)

第二环节: 私营部门的参与情况及B2B项目对接
14:55 – 15:05 中巴纺织行业项目对接合作的前进之路
全巴基斯坦全国纺织企业协会(APTMA)
15:05 – 15:15 介绍中国纺织服装行业现状
中国纺织工业联合会会长徐迎新
15:15 – 16:03
巴基斯坦纺织行业引资项目推介【3家项目企业】
[bookmark: _Hlk68185973]• 推介企业由巴方挑选确定，每家发言5分钟，问答交流3分钟
• 推介项目的信息由BOI收集并分享给CCIIP提前发送给中方参会企业参阅
中国纺织业界代表交流【行业协会、地方协会、企业代表】
• 推介企业由中方挑选确定，每家发言5分钟，问答交流3分钟
• 推介项目的信息由CCIIP收集并分享给BOI提前发送给巴方参会企业参阅

闭幕式
16:03 – 16:13 其他参会企业的自由发言及交流互动
16:13– 16:20  BOI & CCIIP会议总结


China-Pakistan Economic Corridor Industrial Cooperation B2B Webinars
【Textile B2B Webinar】
CO-ORGANIZERS: BOI & CCIIP& China National Textile & Apparel Council
TIME: 11:00-13:20 PM, 27th APRIL 2021 
TRANSLATION: CHINESE-ENGLISH SIMULTANEOUS TRANSLATION 
APPLICATION: ZOOM

DRAFT PROGRAMME
 
WARM-UP
Short Video on BOI’s B2B Endeavors 

Opening Session
11:00 – 11:05 Opening Remarks by Mr. Khashih ur Rehman, Additional Secretary, BOI
11:05 – 11:10 Address by the CCIIP Leadership
[bookmark: _Hlk68271138]11:10 – 11:15 Address by the Secretary, BOI 
11:15 – 11:25 Address by the China National Textile & Apparel Council Leadership
11:25 – 11:30 Address by the representative of ICBC

Session 1: Pakistan’s Textile Sector & Investment Regime
11:30 – 11:35 Introducing Remarks: Industrial Cooperation & Role of BOI in B2B Collaborations
MODERATOR: Project Director (CPEC-ICDP), BOI
11:35 – 11:45 An Overview of Pakistan’s Textile Sector & Policy
Speaker: Director General (Textile Wing), Textile Industry Division
11:45 – 11:55 SWOT Analysis of Pakistan’s Textile Sector from Chinese Perspective
Speaker: Dr. Du Zhen Li, Author of Textile Industrial Diagnosis Report (TO BE INVITED BY BOI)

Session 2: Private Sector Participation & B2B Matchmaking
11:55 – 12:05 Way Forward for Textile B2B Collaborations Between China & Pakistan
Speaker: All Pakistan Textile Mills Association (APTMA)
12:05 – 12:15 Introduce the status of China's textile industry and Park management experience 
Speaker: Leading Chinese Textile Association (Name to be suggested by CCIIP)
12:15– 13:03
3 PROJECT PRESENTATIONS ON PAKISTANI SIDE
• 5 Mins. Sequential Presentations on Preselected Investment Projects by Pakistani side, followed by 3 Mins. of Q & A for each project
• Projects will be collected by BOI and shared with CCIIP for dissemination amongst Chinese Private sector prior to the webinar
3 PROJECT PRESENTATIONS ON CHINESE SIDE
• 5 Mins. Sequential Presentations on Preselected Investment Projects by Chinese side followed by 3 Mins. of Q & A for each project
• Projects will be collected by CCIIP and shared with BOI for dissemination amongst Pakistani Private sector prior to the webinar.
Closing Session
13:03 – 13:13 Feedback of Other Participants / Q & A
13:13 – 13:20 Closing Remarks by BOI & CCIIP

